
BR.0002.12.2019.AB 

 

PROTOKÓŁ NR XIV / 19 

 

Z SESJI RADY POWIATU ZAWIERCIAŃSKIEGO 

 

w dniu 31 października 2019 roku 
 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Zawierciu pod 

przewodnictwem Przewodniczącej Rady Powiatu Małgorzaty Benc. Początek obrad – 

godzina 10.15.    

 

Obecni: 

 

Radni powiatu zawierciańskiego, zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności. 

 

Radni nieobecni: 

 

Grzegorz Piłka 

Zbigniew Rok 

 

Spoza grona Rady obecni byli: 

 

Radny Sejmiku Województwa Śląskiego Rafał Porc, przedstawiciele władz samorządowych 

miast, miast i gmin oraz gmin powiatu zawierciańskiego z Prezydentem Miasta Zawiercia 

Łukaszem Konarskim, przedstawiciele powiatowych służb, inspekcji i straży, kierownicy 

jednostek organizacyjnych powiatu, Naczelnicy Wydziałów, Kierownicy Biur  

i Samodzielnych Referatów Starostwa Powiatowego w Zawierciu, przedstawiciele środków 

masowego przekazu i inni goście, zgodnie  z załączoną do protokołu listą obecności. 

 

 

Ad.1.) 

 

Obrady sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Powiatu Małgorzata Benc. Na podstawie listy 

obecności stwierdziła dostateczną liczbę radnych do podejmowania prawomocnych uchwał,  

a tym samym prawomocność XIV sesji Rady Powiatu Zawierciańskiego. Powitała radnych, 

Zarząd Powiatu ze Starostą Gabrielem Dorsem oraz gości, biorących udział w posiedzeniu, 

dziękując im za przybycie.  

 

 

Ad.2.) 

 

Radni nie zgłosili uwag do przekazanego im w materiałach porządku obrad sesji.   

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Małgorzata Benc przedstawiła wniosek Zarządu Powiatu  

w sprawie rozszerzenia porządku obrad sesji o pkt w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VI/54/19 z dnia 28 marca 2019 roku w sprawie 

ustalenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
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Niepełnosprawnych na realizację zadań powiatu zawierciańskiego w 2019 roku z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych”.  

Wprowadzenie pod obrady Rady Powiatu powyższego projektu uchwały w dniu dzisiejszym 

wynika z faktu, iż informacja o zwiększeniu kwoty limitu na zadania ustawowe została 

przekazana do Powiatowego Centrum  Pomocy Rodzinie w Zawierciu w dniu 24 października 

2019 roku. Zwiększony został limit na dofinansowania działalności Warsztatów Terapii 

Zajęciowej oraz zadań z zakresu rehabilitacji społecznej. Wydatkowanie tych środków  

w myśl obowiązujących przepisów powinno być realizowane na bieżąco, zwłaszcza, że środki 

na realizację np. dofinansowań do zakupu przedmiotów ortopedycznych i środków 

pomocniczych zostały wyczerpane już we wrześniu. Nadmienić należy, iż osoby oczekujące 

na realizację wniosków powinny otrzymać decyzję w ciągu maksymalnie 30 dni. 

Rozpatrzenie przedmiotowego projektu uchwały na sesji w miesiącu  listopadzie zaburzyłoby 

terminowość i płynność wydatkowania środków. Jednocześnie zgodnie z wydanym w dniu  

2 października 2019 r. rozporządzeniem Rady Ministrów  dodatkowe środki na działalność 

Warsztatów Terapii Zajęciowej dotyczą dofinansowania za okres od 1 października 2019 roku 

do 31 grudnia 2019 roku, stąd konieczność uruchomienia ich w możliwie szybkim terminie, 

aby zapewnić ciągłość tego dofinansowania.   

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania powyższy wniosek został przyjęty jednogłośnie, 

czyli przy 21 głosach „za”. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Małgorzata Benc ustaliła że projekt uchwały, o którą 

rozszerzony został porządek obrad, będzie rozpatrywany w pkt 44. W dniu wczorajszym 

projekt wraz z materiałami uzupełniającymi został przekazany radnym drogą mailową.  

W związku z wprowadzonymi zmianami kolejność pozostałych punktów porządku obrad 

zmienia się odpowiednio. 

 

Porządek obrad sesji po zmianach przedstawiał się następująco:  

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Zgłaszanie uwag do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołów Nr XII/19 z dnia 26 września 2019 roku i Nr XIII/19 z dnia  

18 października 2019 roku 

4. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej planowej 

sesji. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia informacji o realizacji zadań 

oświatowych w powiecie zawierciańskim w roku szkolnym 2018/2019. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2019 rok. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2019 –  2025. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

trzyletniego I Liceum Ogólnokształcącego z Oddziałami Dwujęzycznymi im. Stefana 

Żeromskiego w Zawierciu w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Zawierciu w 

czteroletnie I Liceum Ogólnokształcące z Oddziałami Dwujęzycznymi im. Stefana 

Żeromskiego w Zawierciu w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Zawierciu. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

trzyletniego II Liceum Ogólnokształcącego im. Heleny Malczewskiej w Zawierciu w 

czteroletnie II Liceum Ogólnokształcące im. Heleny Malczewskiej w Zawierciu. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

trzyletniego III Liceum Ogólnokształcącego w Zawierciu w Zespole Szkół im. Xawerego 
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Dunikowskiego w Zawierciu w czteroletnie III Liceum Ogólnokształcące w Zawierciu w 

Zespole Szkół im. Xawerego Dunikowskiego w Zawierciu. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

trzyletniego IV Liceum Ogólnokształcącego w Zawierciu w Zespole Szkół im. Hugona 

Kołłątaja w Zawierciu w czteroletnie IV Liceum Ogólnokształcące w Zawierciu  

w Zespole Szkół im. Hugona Kołłątaja w Zawierciu. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego w Łazach w Zespole Szkół im. profesora 

Romana Gostkowskiego w Łazach w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące w Łazach  

w Zespole Szkół im. profesora Romana Gostkowskiego w Łazach. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego im. Królowej Elżbiety z Pilczy w Pilicy w 

Zespole Szkół w Pilicy w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące im. Królowej Elżbiety  

z Pilczy w Pilicy w Zespole Szkół w Pilicy. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego im. Mikołaja Kopernika w Porębie w Zespole 

Szkół w Porębie w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące im. Mikołaja Kopernika w 

Porębie w Zespole Szkół w Porębie. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego im. Romana Czerneckiego w Szczekocinach  

w Zespole Szkół w Szczekocinach w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące im. Romana 

Czerneckiego w Szczekocinach w Zespole Szkół w Szczekocinach. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Zawierciu w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących w Zawierciu w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych 

w Zawierciu w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Zawierciu. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Łazach w Zespole Szkół im. 

profesora Romana Gostkowskiego w Łazach w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla 

Dorosłych w Łazach w Zespole Szkół im. profesora Romana Gostkowskiego w Łazach. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Porębie w Zespole Szkół w 

Porębie w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Porębie w Zespole 

Szkół w Porębie. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

czteroletniego Technikum nr 1 w Zawierciu w Zespole Szkół im. Xawerego 

Dunikowskiego w Zawierciu w pięcioletnie Technikum nr 1 w Zawierciu w Zespole 

Szkół im. Xawerego Dunikowskiego w Zawierciu. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

czteroletniego Technikum nr 2 w Zawierciu w Zespole Szkół im. Hugona Kołłątaja  

w Zawierciu w pięcioletnie Technikum nr 2 w Zawierciu w Zespole Szkół im. Hugona 

Kołłątaja w Zawierciu. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

czteroletniego Technikum nr 3 w Zawierciu w Zespole Szkół Ekonomicznych w 

Zawierciu w pięcioletnie Technikum nr 3 w Zawierciu w Zespole Szkół Ekonomicznych 

w Zawierciu. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

czteroletniego Technikum nr 4 w Zawierciu w Zespole Szkół im. Stanisława Staszica  

w Zawierciu w pięcioletnie Technikum nr 4 w Zawierciu w Zespole Szkół im. Stanisława 

Staszica w Zawierciu. 
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23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

czteroletniego Technikum nr 5 w Zawierciu w Zespole Szkół im. generała Józefa Bema  

w Zawierciu w pięcioletnie Technikum nr 5 w Zawierciu w Zespole Szkół im. generała 

Józefa Bema w Zawierciu. 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

czteroletniego Technikum im. Królowej Elżbiety z Pilczy w Pilicy w Zespole Szkół w 

Pilicy w pięcioletnie Technikum im. Królowej Elżbiety z Pilczy w Pilicy w Zespole Szkół 

w Pilicy. 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

czteroletniego Technikum im. Mikołaja Kopernika w Porębie w Zespole Szkół w Porębie 

w pięcioletnie Technikum im. Mikołaja Kopernika w Porębie w Zespole Szkół w Porębie. 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

czteroletniego Technikum w Łazach w Zespole Szkół im. profesora Romana 

Gostkowskiego w Łazach w pięcioletnie Technikum w Łazach w Zespole Szkół im. 

profesora Romana Gostkowskiego w Łazach. 

27. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

czteroletniego Technikum w Szczekocinach w Zespole Szkół w Szczekocinach w 

pięcioletnie Technikum w Szczekocinach w Zespole Szkół w Szczekocinach. 

28. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

Centrum Kształcenia Praktycznego i dotychczasowego Ośrodka Dokształcania i 

Doskonalenia Zawodowego, wchodzących w skład Powiatowego Centrum Kształcenia 

Zawodowego w Zawierciu, w Centrum Kształcenia Zawodowego w Powiatowym 

Centrum Kształcenia Zawodowego w Zawierciu. 

29. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/322/09 z dnia 28 

maja 2009 r. w sprawie utworzenia Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego w 

Zawierciu. 

30. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska 

dla Powiatu Zawierciańskiego na lata 2020-2023” wraz z „Prognozą oddziaływania na 

środowisko do Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Zawierciańskiego na lata 

2020-2023”. 

31. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Raportu z monitoringu Strategii 

Integracji i Rozwiązywania Problemów Społecznych Powiatu Zawierciańskiego na lata 

2011 – 2020. 

32. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu aktywów trwałych w postaci powierzchni gruntu na nieruchomości będącej w 

użytkowaniu Szpitala Powiatowego w Zawierciu na okres 3 lat. 

33. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie 

pojazdów z drogi na obszarze powiatu zawierciańskiego oraz ich parkowanie na 

parkingach strzeżonych, a także wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od 

usunięcia pojazdu. 

34. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wystąpienia Powiatu Zawierciańskiego ze 

Związku Powiatów Polskich. 

35. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wystąpienia Powiatu Zawierciańskiego z 

Lokalnej Grupy Działania „Perła Jury”. 

36. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi przez Centrum 

Usług Wspólnych w Zawierciu. 

37. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Centrum Usług Wspólnych 

w Zawierciu. 
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38. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie realizacji Programu „Asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej” – edycja 2019-2020” w ramach Solidarnościowego Funduszu 

Wsparcia Osób Niepełnosprawnych.  

39. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/76/19 z dnia 30 maja 

2019 r. w sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół i Placówek im. H. Kołłątaja w Zawierciu. 

40. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/121/19 z dnia 26 

września 2019 r. zmieniającej Uchwałę Nr XXII/185/2000 z dnia 28 września 2000 r.  

w sprawie zaliczenia do kategorii dróg powiatowych oraz określenia przebiegu tych dróg. 

41. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie załatwienia petycji w przedmiocie wdrożenia 

Polityki Zarządzania Konfliktem Interesów. 

42. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego i liczby członków 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

43. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rozwoju  

i Promocji Powiatu. 

44. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VI/54/19 z dnia 28 marca 

2019 roku w sprawie ustalenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań powiatu zawierciańskiego  

w 2019 roku z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

45. Informacja o oświadczeniach o stanie majątkowym za 2018 rok, złożonych przez radnych 

i inne osoby do tego zobowiązane na podstawie ustawy o samorządzie powiatowym. 

46. Informacja Przewodniczącej Rady Powiatu o pracy między sesjami i otrzymywanej 

korespondencji. 

47. Interpelacje i zapytania radnych. 

48. Wolne wnioski. 

49. Zamknięcie sesji. 

 

 

Ad.3.) 

 

Protokoły z poprzednich sesji zostały przekazane radnym w formie elektronicznej. Były 

również wyłożone do wglądu w Biurze Rady Powiatu.  

 

Wobec braku uwag ze strony radnych w wyniku przeprowadzonych głosowań protokół  

Nr XII / 19 z dnia 26 września 2019 został przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 głosach 

„za”, a protokół Nr XIII / 19 z dnia 18 października 2019 został przyjęty jednogłośnie, czyli 

przy 20 głosach „za”. 

  

 

Ad.4.) 
 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej sesji przedstawił 

Starosta Gabriel Dors. 

 

W okresie sprawozdawczym Zarząd odbył 5 posiedzeń, zajmując się m.in. następującymi 

sprawami: 

 

 podjął uchwały w sprawach: 

– zmian w budżecie powiatu na 2019 rok i zmian w planie finansowym; 
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– wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu sali gimnastycznej usytuowanej na 

nieruchomości będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Ekonomicznych  

w Zawierciu; 

– powołania Zespołu Koordynującego realizację Powiatowego Programu Ochrony 

Zdrowia Psychicznego na lata 2020 – 2022; 

– wyrażenia zgody na najem pomieszczeń użytkowych usytuowanych na nieruchomości 

przy ul. Piłsudskiego 80,  będącej w użytkowaniu Szpitala Powiatowego w  Zawierciu 

podmiotom wyłonionym w drodze przetargu do 3 lat; 

– wydania opinii dla inwestycji pn. „Rozbiórka istniejącego i budowa nowego wiaduktu 

nad torami PKP (CMK) w ciągu drogi powiatowej nr 1711 S Włodowice – 

Rzędkowice – Zdów w miejscowości Zawiercie”; 

– zaopiniowania projektu „Program Ochrony Środowiska dla Gminy Szczekociny na lata 

2019 – 2022”; 

– uchwalenia regulaminu kontroli powiatowych jednostek organizacyjnych oraz 

komórek organizacyjnych Starostwa Powiatowego w Zawierciu; 

– rozwiązania umowy o pracę z Dyrektorem Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Zawierciu; 

– w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na zlecenie realizacji zadania 

publicznego z zakresu wdrażania usług aktywnej integracji o charakterze zawodowym 

w 2019 i 2020 roku w związku z realizacją projektu pt.: „Aktywna integracja szansą na 

lepsze życie – program aktywizacji społeczno – zawodowej dla mieszkańców powiatu 

zawierciańskiego”. 

 

 przyjął projekt uchwały w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych wraz  

z nadaniem Statutu. 

 

 wyraził zgodę na: 

– zatrudnienie pracownika w Zespole Szkół Ekonomicznych w Zawierciu na stanowisko 

pomoc nauczyciela; 

– wypłaty środków finansowych za okres: lipiec, sierpień oraz wrzesień 2019 roku na 

utrzymanie lokalu mieszkalnego dla zawodowej rodziny zastępczej. 

 

Jednocześnie poinformował, że: 

 

 w dniu 27 września br.  została podpisana umowa  na zadanie pn. „Przebudowa –  

modernizacja drogi dojazdowej do gruntów rolnych obręb ewidencyjny Koryczany”;   

 w dniu 7 października br. podpisano umowę na zadanie pn: „Wykonanie odwodnienia 

pasa drogowego przy drodze powiatowej nr 1762 S wraz z utwardzeniem pobocza kostką 

brukową”;                                                                                              

 w dniu 24 października br. podpisano umowę na zadanie pn: „Przebudowa chodnika przy 

drodze powiatowej nr 1788 S w miejscowości Goleniowy, gmina Szczekociny”; 

 w dniu 29 października br. został podpisany list intencyjny ze strefą ekonomiczną  

w Katowicach na praktyki zawodowe dla uczniów szkół zawodowych prowadzonych 

przez powiat. 

 

Poinformował również, że w okresie sprawozdawczym przedstawiciele Zarządu Powiatu 

uczestniczyli w następujących spotkaniach i uroczystościach:  

 

 w dniu 28 września br. – w Międzypowiatowej Spartakiadzie Sportów Rekreacyjnych  

w Siewierzu; 
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 w dniu 8 października br. w Inauguracji Roku Akademickiego WSB w Dąbrowie 

Górniczej; 

 w dniu 12 października br. – w uroczystości odsłonięcia tablicy pamiątkowej na ostańcu 

jurajskim „Skała z Tablicą” w Podlesicach, gmina Kroczyce: 

 w dniu 15 października br. – w Powiatowej Radzie Seniorów; 

 w dniu 23 października br. – w podsumowaniu sportowego roku szkolnego. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte bez uwag i zapytań ze strony radnych.   

 

  

Ad.5.) 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji Dariusz Bednarz poinformował, że członkowie Komisji 

na posiedzeniu w dniu 24 października br. jednogłośnie, czyli przy 6 głosach „za” 

zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie przyjęcia informacji  o realizacji zadań 

oświatowych w powiecie zawierciańskim w roku szkolnym 2018/2019. 

Zgodnie z przepisami prawa oświatowego do dnia 31 października organ wykonawczy 

przedkłada organowi stanowiącemu informację o stanie realizacji zadań oświatowych za 

poprzedni rok szkolny. Przedłożona informacja o realizacji zadań oświatowych w powiecie 

zawierciańskim za rok szkolny 2018/2019 daje obraz stanu oświaty w powiecie 

zawierciańskim w zakresie organizacji, kadry pedagogicznej, sukcesów uczniów i udzielonej 

im pomocy, wynikach kontroli organów nadzoru pedagogicznego oraz informacji o wynikach 

osiąganych przez uczniów na egzaminach zewnętrznych. 

Wnioski końcowe podsumowujące przedstawioną informację przedstawiają się następująco: 

1. Przeprowadzenie analizy w zakresie zasadności funkcjonowania szkół policealnych m.in. 

na podstawie wyników ankiet przeprowadzonych wśród uczniów.  

2. Wdrożenie przez dyrektorów szkół strategii działań na rzecz poprawy efektów kształcenia 

w celu: 

 podwyższenia skuteczności kształcenia w szkołach, w których wysoki odsetek 

uczniów uzyskuje niskie wyniki na egzaminach zewnętrznych; 

 uzyskiwania przez uczniów przystępujących do egzaminów potwierdzających 

kwalifikacje zawodowe/w zawodzie pozytywnych wyników   

3. Kontynuacja działań prowadzących do zwiększenia liczby absolwentów szkół 

ponadpodstawowych/ponadgimnazjalnych (techników) przystępujących do egzaminów 

maturalnych.  

4. Podjęcie działań umożliwiających uczniom osiąganie sukcesów zgodnie                                  

z ich zainteresowaniami, w szczególności w odniesieniu do uczniów uzyskujących 

dotychczas  wysokie sukcesy edukacyjne, sportowe itp. 

5. Realizacja doskonalenia zawodowego w sposób zapewniający wykorzystanie środków 

przeznaczonych na ten cel oraz  zgodnie ze zgłoszonymi potrzebami. 

6. Przeprowadzanie przez szkoły szczegółowej analizy w zakresie organizacji działań  dla 

uczniów ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi, a w szczególności związanych  

z organizacją pomocy psychologiczno-pedagogicznej. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 132 / 19   

w sprawie przyjęcia informacji o realizacji zadań oświatowych w powiecie zawierciańskim w 

roku szkolnym 2018/2019,  w wyniku przeprowadzonego głosowania został  przyjęty 

jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.   
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Ad. 6.) 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej Marcin Wojciechowski 

poinformował, że członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 30 października br. przy  

3 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2019 rok wraz z autopoprawką Zarządu Powiatu. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 133 / 19 w sprawie 

zmian w budżecie powiatu na 2019 rok wraz z autopoprawką Zarządu Powiatu w wyniku 

przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”. 

 

 

Ad.7) 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej Marcin Wojciechowski 

poinformował, że członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 30 października br. przy  

3 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały  

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019 – 2023 wraz z 

autopoprawką Zarządu Powiatu. Proponowane zmiany są odzwierciedleniem zmian 

wprowadzonych do budżetu powiatu uchwałą, przyjętą przez Radę Powiatu w poprzednim 

punkcie porządku obrad. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 134 / 19 w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019 – 2025 wraz z autopoprawką 

Zarządu Powiatu, w wyniku przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, 

czyli przy 21 głosach „za”.    

 

 

Ad.8) 

 

Ze względów organizacyjnych Przewodnicząca Rady Powiatu Małgorzata Benc poprosiła 

Przewodniczącego Komisji Edukacji o przedstawienie opinii Komisji do całego pakietu 

uchwał oświatowych, ujętych w pkt od 8 do 27 porządku obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji Dariusz Bednarz poinformował, że członkowie Komisji 

na posiedzeniu w dniu 24 października br. jednogłośnie, czyli przy 6 głosach „za” 

zaopiniowali pozytywnie pakiet projektów uchwał Nr XIV/135/19 – Nr XIV/154/19 

stwierdzających z mocy prawa przekształcenie liceów i techników prowadzonych przez 

powiat dostosowujących organizację szkół do obowiązujących przepisów prawa. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 135 / 19 w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego I Liceum Ogólnokształcącego  

z Oddziałami Dwujęzycznymi im. Stefana Żeromskiego w Zawierciu w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących w Zawierciu w czteroletnie I Liceum Ogólnokształcące z Oddziałami 

Dwujęzycznymi im. Stefana Żeromskiego w Zawierciu w Zespole Szkół Ogólnokształcących 

w Zawierciu, w wyniku przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli 

przy 21 głosach „za”.   
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Ad.9) 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 136 / 19 w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego II Liceum Ogólnokształcącego 

im. Heleny Malczewskiej w Zawierciu  w czteroletnie II Liceum Ogólnokształcące im. 

Heleny Malczewskiej w Zawierciu, w wyniku przeprowadzonego głosowania został  przyjęty 

jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.   

 

 

Ad.10.) 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 137 / 19 w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego III Liceum Ogólnokształcącego  

w Zawierciu w Zespole Szkół im. Xawerego Dunikowskiego w Zawierciu w czteroletnie  

III Liceum Ogólnokształcące w Zawierciu w Zespole Szkół im. Xawerego Dunikowskiego  

w Zawierciu, w wyniku przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli 

przy 21 głosach „za”.   

 

 

Ad.11.) 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 138 / 19 w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego IV Liceum Ogólnokształcącego  

w Zawierciu w Zespole Szkół im. Hugona Kołłątaja w Zawierciu w czteroletnie IV Liceum 

Ogólnokształcące w Zawierciu w Zespole Szkół im. Hugona Kołłątaja w Zawierciu,  

w wyniku przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 

głosach „za”.   

 

Ze względów technicznych Przewodnicząca Rady Powiatu Małgorzata Benc ogłosiła 

przerwę w obradach. Początek przerwy – godz. 10.40. Wznowienie obrad nastąpiło o godz. 

10.45. 

 

 

Ad.12.) 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 139 / 19 w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  

w Łazach w Zespole Szkół im. profesora Romana Gostkowskiego w Łazach w czteroletnie 

Liceum Ogólnokształcące w Łazach w Zespole Szkół im. profesora Romana Gostkowskiego 

w Łazach, w wyniku przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli 

przy 21 głosach „za”.   

 

 

Ad.13.) 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 140 / 19 w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  

im. Królowej Elżbiety z Pilczy w Pilicy w Zespole Szkół w Pilicy w czteroletnie Liceum 

Ogólnokształcące im. Królowej Elżbiety z Pilczy w Pilicy w Zespole Szkół w Pilicy,  
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w wyniku przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy  

21 głosach „za”.   

 

 

Ad.14.) 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 141 / 19 w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego im. 

Mikołaja Kopernika w Porębie w Zespole Szkół w Porębie w czteroletnie Liceum 

Ogólnokształcące im. Mikołaja Kopernika w Porębie w Zespole Szkół w Porębie, w wyniku 

przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.   

 

 

Ad.15.) 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 142 / 19 w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego im. 

Romana Czerneckiego w Szczekocinach w Zespole Szkół w Szczekocinach w czteroletnie 

Liceum Ogólnokształcące im. Romana Czerneckiego w Szczekocinach w Zespole Szkół w 

Szczekocinach, w wyniku przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli 

przy 21 głosach „za”.   

 

 

Ad.16.) 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 143 / 19 w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla 

Dorosłych w Zawierciu w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Zawierciu w czteroletnie 

Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Zawierciu w Zespole Szkół Ogólnokształcących 

w Zawierciu, w wyniku przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli 

przy 20 głosach „za”.   

 

 

Ad.17.) 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 144 / 19 w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla 

Dorosłych w Łazach w Zespole Szkół im. profesora Romana Gostkowskiego w Łazach  

w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Łazach w Zespole Szkół im. 

profesora Romana Gostkowskiego w Łazach, w wyniku przeprowadzonego głosowania został  

przyjęty jednogłośnie, czyli przy 20 głosach „za”.   

 

 

Ad.18.) 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 145 / 19 w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla 

Dorosłych w Porębie w Zespole Szkół w Porębie w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla 

Dorosłych w Porębie w Zespole Szkół w Porębie, w wyniku przeprowadzonego głosowania 

został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 20 głosach „za”.   
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Ad.19.) 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 146 / 19 w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 1 w Zawierciu  

w Zespole Szkół im. Xawerego Dunikowskiego w Zawierciu w pięcioletnie Technikum nr 1 

w Zawierciu w Zespole Szkół im. Xawerego Dunikowskiego w Zawierciu, w wyniku 

przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 20 głosach „za”.   

 

 

Ad.20.) 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 147 / 19 w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 2 w Zawierciu w 

Zespole Szkół im. Hugona Kołłątaja w Zawierciu w pięcioletnie Technikum nr 2 w Zawierciu 

w Zespole Szkół im. Hugona Kołłątaja w Zawierciu, w wyniku przeprowadzonego 

głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 20 głosach „za”.   

 

 

Ad.21.) 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 148 / 19 w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 3 w Zawierciu  

w Zespole Szkół Ekonomicznych w Zawierciu w pięcioletnie Technikum nr 3 w Zawierciu  

w Zespole Szkół Ekonomicznych w Zawierciu, w wyniku przeprowadzonego głosowania 

został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 20 głosach „za”.   

 

 

Ad.22.) 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 149 / 19 w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 4 w Zawierciu  

w Zespole Szkół im. Stanisława Staszica w Zawierciu w pięcioletnie Technikum nr 4  

w Zawierciu w Zespole Szkół im. Stanisława Staszica w Zawierciu, w wyniku 

przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.   

 

 

Ad.23.) 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 150 / 19 w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 5 w Zawierciu  

w Zespole Szkół im. generała Józefa Bema w Zawierciu w pięcioletnie Technikum nr 5  

w Zawierciu w Zespole Szkół im. generała Józefa Bema w Zawierciu, w wyniku 

przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.   

 

Ad.24.) 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 151 / 19 w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum im. Królowej 

Elżbiety z Pilczy w Pilicy w Zespole Szkół w Pilicy w pięcioletnie Technikum im. Królowej 
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Elżbiety z Pilczy w Pilicy w Zespole Szkół w Pilicy, w wyniku przeprowadzonego 

głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.   

 

 

Ad.25.) 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 152 / 19 w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum im. Mikołaja 

Kopernika w Porębie w Zespole Szkół w Porębie w pięcioletnie Technikum im. Mikołaja 

Kopernika w Porębie w Zespole Szkół w Porębie, w wyniku przeprowadzonego głosowania 

został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.   

  

 

Ad.26.) 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 153 / 19 w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum w Łazach  

w Zespole Szkół im. profesora Romana Gostkowskiego w Łazach w pięcioletnie Technikum 

w Łazach w Zespole Szkół im. profesora Romana Gostkowskiego w Łazach, w wyniku 

przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.   

 

 

Ad.27.) 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 154 / 19  

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum  

w Szczekocinach w Zespole Szkół w Szczekocinach w pięcioletnie Technikum  

w Szczekocinach w Zespole Szkół w Szczekocinach, w wyniku przeprowadzonego 

głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.   

 

 

Ad.28.) 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji Dariusz Bednarz poinformował, że Członkowi Komisji 

Edukacji na posiedzeniu w dniu 24 października br. jednogłośni, czyli przy 6 głosach „za” 

zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego Centrum Kształcenia Praktycznego i dotychczasowego Ośrodka 

Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego, wchodzących w skład Powiatowego Centrum 

Kształcenia Zawodowego w Zawierciu, w Centrum Kształcenia Zawodowego. 

Konieczność przekształcenia placówki wynika ze zmian w zakresie przepisów dotyczących 

kształcenia zawodowego. Tym samym stosunkiem głosów Komisja zaopiniowała pozytywnie 

ujęty w kolejnym punkcie porządku obrad projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały  

Nr XXXIII/322/09 z dnia 28 maja 2009 r oku w sprawie utworzenia Powiatowego Centrum 

Kształcenia Zawodowego w Zawierciu, który dostosowuje nazwy placówek wchodzących  

w skład PCKZ do obowiązującego stanu prawnego. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 155 / 19 w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Centrum Kształcenia Praktycznego  

i dotychczasowego Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego, wchodzących  

w skład Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego w Zawierciu, w Centrum 
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Kształcenia Zawodowego w Powiatowym Centrum Kształcenia Zawodowego w Zawierciu,  

w wyniku przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 

głosach „za”.   

 

 

Ad.29.) 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 156 / 19 w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XXXIII/322/09 z dnia 28 maja 2009 roku w sprawie utworzenia 

Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego w Zawierciu, w wyniku przeprowadzonego 

głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.   

 

 

Ad.30.) 

 

Przewodnicząca Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Barbara Laskowska 

poinformowała, że  członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 23 października br. 

jednogłośnie, czyli przy 3 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Zawierciańskiego na lata 2020-

2023” wraz z „Prognozą oddziaływania na środowisko do Programu Ochrony Środowiska dla 

Powiatu Zawierciańskiego na lata 2020-2023”.  

Program Ochrony Środowiska dla Powiatu Zawierciańskiego na lata 2020-2023 wraz z 

Prognozą oddziaływania na środowisko opracowany jest zgodnie z „Wytycznymi do 

opracowania wojewódzkich, powiatowych i gminnych programów ochrony środowiska” 

opublikowanymi przez Ministerstwo Środowiska w 2015 roku. Dokument ten został 

pozytywnie zaopiniowany przez Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska  

w Katowicach, Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w Katowicach oraz 

przez Zarząd Województwa Śląskiego. W dniu 23 lipca br. w ramach przeprowadzenia 

Strategicznej Oceny Oddziaływania na Środowisko Program został podany do publicznej 

wiadomości celem zebrania uwag od lokalnej społeczności. 

Ocena stanu środowiska została przeprowadzono w ramach poszczególnych składników 

środowiska:  

 ochrona klimatu i jakości powietrza, w tym odnawialne źródła energii.  

 ochrona przed hałasem.  

 ochrona przed polami elektromagnetycznymi.  

 gospodarowanie wodami i gospodarka wodno-ściekowa, w tym ochrona przed powodzią.  

 ochrona gleb i zasobów naturalnych.  

 gospodarka odpadami i zapobieganie powstawaniu odpadów.  

 zasoby przyrodnicze, w tym ochrona lasów.  

 poważne awarie przemysłowe.  

 edukacja ekologiczna.  

 

Raport z wykonania Programu jest przedkładany organowi stanowiącemu w okresie  

2 – letnim. 

 

Karol Hadrych (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Chciałbym w imieniu Rady Miasta Poręba uzyskać informacje na następujący temat. 

Dostałam po tej sesji  skan obwieszczenia Generalnego Dyrektora Ochrony Środowiska  

w Katowicach z 21 października br. w sprawie budowy instalacji do produkcji paliwa 
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alternatywnego RDF o mocy produkcyjnej 100 tys. ton rocznie w Zawierciu przy ul. 

Podmiejskiej 53. Dużo wątpliwości budzi zapis, że nie ma potrzeby przeprowadzenia 

oddziaływania na środowisko. Chciałbym zapytać, czy Zarząd Powiatu ma jakieś informacje 

na ten temat, żeby można to wyjaśnić, bo wiem, że generalnie inwestycja dotyczy Rady 

Miasta Zawiercia, ale być może Starosta ma jakieś informacje w tym temacie. Ja tylko 

dodam, że przesłałem również to obwieszczenie dla poszczególnych radnych miasta 

Zawiercia i po wczorajszej sesji poinformowano mnie, że w Wydziale nie ma informacji na 

ten temat, pracownicy nie są poinformowani”. 

 

Starosta Gabriel Dors (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

 „Panie radny, jak pan słusznie zauważył, decyzję o środowiskowych uwarunkowaniach 

wydaje organ właściwy, czyli gmina czy miasto, w wypadku miasto Zawiercie lub pismo czy 

zaświadczenie o braku takiej decyzji. Natomiast ja też obserwuję życie naszego powiatu  

i wiem, że mieszkańców to niepokoi. Zapytałem Naczelnika Wydziału Architektury czy 

mamy jakiekolwiek wniosek o budowę tego typu instalacji bo musi taki być wniosek aby 

wydaliśmy jako organ właściwy decyzję dotyczącą budowy. Taki wniosek nie wpłynął na 

dzień dzisiejszy. Mam tylko i wyłącznie taką wiedzę na ten temat”. 

 

Wobec braku innych uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 157 / 19  

w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Zawierciańskiego na lata 

2020-2023” wraz z „Prognozą oddziaływania na środowisko do Programu Ochrony 

Środowiska dla Powiatu Zawierciańskiego na lata 2020-2023”, w wyniku przeprowadzonego 

głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.   

 

 

Ad.31.) 
 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Andrzej Wilk poinformował, że 

członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 31 października br. jednogłośnie, czyli przy  

4 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie przyjęcia Raportu  

z monitoringu Strategii Integracji i Rozwiązywania Problemów Społecznych Powiatu 

Zawierciańskiego na lata 2011 – 2020. 

Raport z monitoringu Strategii Integracji i Rozwiązywania Problemów Społecznych Powiatu 

Zawierciańskiego na lata 2011 – 2020, przyjętej Uchwałą Nr VIII/40/11 z dnia 31 marca 2011 

roku i obejmuje działania, podejmowane w celu realizacji zadań zawartych w tym 

dokumencie w 2018 roku. Monitorowanie realizacji Strategii, zapisane w treści tego 

dokumentu, jest prowadzone przez zespół monitorujący, powołany stosownym Zarządzaniem 

Starosty Zawierciańskiego, który jest autorem przedłożonego raportu.  Raport zawiera ocenę 

wdrożenia zapisów strategicznych, opis realizacji zadań wraz z opisem wskaźników 

monitoringowych w poszczególnych zakresach. We wnioskach końcowych wskazane zostały 

rekomendacje do realizacji w dalszym okresie obowiązywania Strategii.   

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 158 / 19 w sprawie 

w sprawie przyjęcia Raportu z monitoringu Strategii Integracji i Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Powiatu Zawierciańskiego na lata 2011 – 2020, w wyniku przeprowadzonego 

głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.   

 

Ad.32.) 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej Marcin Wojciechowski 

poinformował, że członkowie Komisja na posiedzeniu w dniu 31 października br. 

jednogłośnie, czyli przy 3 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu aktywów trwałych w postaci 

powierzchni gruntu na nieruchomości będącej w użytkowaniu Szpitala Powiatowego  

w Zawierciu na okres 3 lat. 

Projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na zawarcie przez Szpital Powiatowy w Zawierciu 

kolejnej umowy najmu powierzchni z przeznaczeniem na umieszczenie reklamy przed 

budynkiem Szpitala. Przedmiotowa powierzchnia jest wynajmowana przez ten sam podmiot 

od 2014 roku. Obowiązująca umowa najmu wygasa w dniu 14 listopada br. Zgodnie z art. 12 

pkt 8 lit a ustawy o samorządzie powiatowym jeżeli po umowie zawartej na czas oznaczony 

do 3 lat strony zawierają kolejną umowę, przedmiotem której jest ta sama nieruchomości, 

wymagana jest uchwała organu stanowiącego. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 159 / 19 w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu aktywów trwałych w postaci 

powierzchni gruntu na nieruchomości będącej w użytkowaniu Szpitala Powiatowego  

w Zawierciu na okres 3 lat, w wyniku przeprowadzonego głosowania został  przyjęty przy  

19 głosach „za” i 2 głosach „wstrzymujących się”.   

 

 

Ad.33.) 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej Marcin Wojciechowski 

poinformował, że członkowie Komisja na posiedzeniu w dniu 31 października br. 

jednogłośnie, czyli przy 3 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdów z drogi na obszarze powiatu 

zawierciańskiego oraz ich parkowanie na parkingach strzeżonych, a także wysokości kosztów 

powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu. 

Maksymalna wysokość stawek kwotowych opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów 

jest określona przepisami ustawy Prawo o ruchu drogowym. Stawki ulegają zmianie 

corocznie w stopniu odpowiadającym wskaźnikowi cen towarów i usług konsumpcyjnych na 

każdy rok kalendarzowy, ustalanemu na podstawie komunikatu Prezesa Głównego Urzędu 

Statystycznego ogłoszonego w „Monitorze Polskim”. W celu zapewnienia sprawnej realizacji 

zadań, mając na uwadze kalkulację kosztów, z której wynika, że koszty realizacji zadań 

przewyższają wpływy z tytułu usuwania pojazdów, w projekcie uchwały przyjęta została 

maksymalna wysokość stawek określona w ustawie.   

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 160 / 19 w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdów z drogi na obszarze powiatu 

zawierciańskiego oraz ich parkowanie na parkingach strzeżonych, a także wysokości kosztów 

powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu, w wyniku przeprowadzonego 

głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.    

 

 

Ad.34.) 

 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju i Promocji Powiatu Małgorzata Machura poinformowała, 

że członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 24 października br. jednogłośnie, czyli przy  
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4 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały  w sprawie w sprawie wystąpienia 

Powiatu Zawierciańskiego ze Związku Powiatów Polskich. 

Powiat przystąpił do Związku Powiatów Polskich w 1999 roku. Współpraca polegała przede 

wszystkim na udziale starostów poszczególnych kadencji w Konwentach Starostów Powiatów 

Województwa oraz możliwości wyrażania opinii i wnoszenia uwag do procesu legislacyjnego 

niektórych dokumentów dotyczących problematyki samorządowej. Składka w 2019 roku 

wynosiła 18.999,36 zł.  Korzyści powiatu wnikające z przynależności do ZPP są 

niewspółmierne wysokości składek, a przynależność do Związku nie przekłada się na 

oczekiwane efekty.   

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 161 / 19 w sprawie 

wystąpienia Powiatu Zawierciańskiego ze Związku Powiatów Polskich, w wyniku 

przeprowadzonego głosowania został  przyjęty przy 19 głosach „za”, 1 głosie „przeciw”  

i 1 głosie „wstrzymującym się”.   

 

 

Ad.35.) 
 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju i Promocji Powiatu Małgorzata Machura poinformowała, 

że członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 24 października br. jednogłośnie, czyli przy  

4 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały  w sprawie w sprawie wystąpienia 

Powiatu Zawierciańskiego z Lokalnej Grupy Działania „Perła Jury”. 

Lokalna Grupa działania pośredniczy w ubieganiu się mieszkańców terenów wiejskich oraz 

organizacji pozarządowych i samorządów o środki unijne w ramach Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich. Powiat we współpracy z LGD „Perła Jury” składał wnioski  

o dofinansowanie imprez kultywujących lokalne tradycje. Od kilku lat powiat jest partnerem 

Krajowej Sieci Obszarów Wiejskich i może samodzielnie ubiegać się o środki na wsparcie 

działań realizowanych na obszarach wiejskich. Zgodnie z obecną polityką LGD wsparcie 

kierowane jest przede wszystkim do organizacji pozarządowych i osób fizycznych, stąd 

wydatkowanie środków na opłatę składki członkowskiej w wysokości 6 tysięcy złotych 

rocznie wydaje się być niezasadne.  

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 162 / 19 w sprawie 

wystąpienia Powiatu Zawierciańskiego z Lokalnej Grupy Działania „Perła Jury”, w wyniku 

przeprowadzonego głosowania został  przyjęty przy 13 głosach „za”, 1 głosie „przeciw”  

i 6 głosach „wstrzymujących się”.   

 

 

Ad.36.) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu Małgorzata Benc poinformowała, że na posiedzeniu w dniu 

28 października br. Zarząd Powiatu przyjął autopoprawkę do ujętego w tym punkcie porządku 

obrad projektu uchwały, polegającą na nadaniu § 4 następującego brzmienia: „Uchwała 

wchodzi w życie z dniem podjęcia z mocą obowiązująca od dnia 1 marca 2020 r.” 

Powyższa zmiana dotycząca przesunięcia terminu podjęcia działalności przez Centrum Usług 

Wspólnych z dnia 1 stycznia na dzień 1 marca 2020 roku jest wynikiem dokonanej analizy 

wszystkich działań, jakie należy podjąć, by nowa jednostka mogła rozpocząć działalność  

w sposób sprawny przy uwzględnieniu wszystkich wymagań formalno – prawnych. 

Konsekwencją powyższej autopoprawki  jest autopoprawka zmieniająca w tym samym 

zakresie termin rozpoczęcia działalności Centrum, określony w § 3 projektu uchwały  
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w sprawie uchwalenia statutu jednostki, który będzie procedowany w kolejnym punkcie 

porządku obrad. Ze względu na fakt, że omawiany projekt uchwały obejmuje szeroki zakres 

zmian |organizacyjnych w funkcjonowaniu Starostwa i jednostek organizacyjnych powiatu 

zmian organizacyjnych powiatu, został skierowany pod obrad wszystkich stałych Komisji 

merytorycznych.   

 

Przewodniczący Komisji Edukacji Dariusz Bednarz poinformował, że członkowie Komisji 

na posiedzeniu w dniu 24 października br. jednogłośnie, czyli przy 6 głosach „za” 

zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi przez 

Centrum Usług Wspólnych w Zawierciu oraz projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu 

Centrum. 

 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju i Promocji Powiatu Małgorzata Machura poinformowała, 

że członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 24 października br. jednogłośnie, czyli przy  

4  głosach „za” zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie organizacji wspólnej 

obsługi przez Centrum Usług Wspólnych w Zawierciu oraz projekt uchwały  w sprawie 

uchwalenia Statutu Centrum.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej Marcin Wojciechowski 

poinformował, że projekt uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi przez Centrum 

Usług Wspólnych w Zawierciu oraz projekt uchwały  w sprawie uchwalenia Statutu Centrum 

na posiedzeniu w dniu 30 października br. uzyskał pozytywną opinię ze strony członków 

Komisji przy 3 głosach „za” i 2 głosach „wstrzymujących się”.  

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Andrzej Wilk poinformował, że 

członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 31 października br.   przy 5 głosach „za” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie organizacji 

wspólnej obsługi przez Centrum Usług Wspólnych w Zawierciu oraz projekt uchwały   

w sprawie uchwalenia Statutu Centrum. 

 

Przewodnicząca Komisji Rolnictwa, Leśnictwa  i Ochrony Środowiska Barbara Laskowska 

poinformowała, że Komisja na posiedzeniu w dniu w dniu 23 października br. jednogłośnie, 

czyli przy 3  głosach „za”  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie organizacji 

wspólnej obsługi przez Centrum Usług Wspólnych w Zawierciu oraz projekt uchwały  

w sprawie uchwalenia Statutu Centrum. 

 

Starosta Gabriel Dors (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Wysłuchaliśmy opinii wszystkich Komisji. Chcę podkreślić, że we wszystkich posiedzeniach 

tych Komisji brałem udział. Było wiele pytań, od żadnego pytania się nie uchyliłem, na 

wszystkie odpowiadałem. Powtarzam, że nie mam wątpliwości co do zasadności utworzenia 

tej jednostki Centrum Usług Wspólnych i wierzę, że przyniesie to dobry skutek w postaci 

oszczędności dla naszego powiatu. Byłbym nieuczciwy, a wręcz głupi, gdybym nie 

powiedział, czy mam obawy. Tak,  mam obawy, bo tworzymy coś nowego. Natomiast wierzę 

w to, że funkcjonowanie tej jednostki będzie z korzyścią zarówno dla mieszkańców, jak  

i powiatu. Dlatego panie i panowie radni, proszę o oddanie głosu za utworzeniem tej 

jednostki”. 
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Maria Milejska (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Każda zmiana budzi wiele emocji. Na pewno nie jesteśmy przeciwni dobrym zmianom, 

które wprowadzają oszczędności i rozwój naszego powiatu. Natomiast prosiłabym pana 

Starostę, o co pytałam na Komisjach, żeby jednoznacznie zaznaczył, że zmiana ta nie niesie 

za sobą zwolnień pracowniczych. Proszę państwa, ile emocji jest wśród pracowników, którzy 

się obawiają, że w wyniku tej zmiany stracą pracę. Pan Starosta nas zapewniał na Komisjach, 

ale bardzo bym prosiła panie Starosto, żeby pan jeszcze raz, może publicznie zapewnił, że 

pracownicy będą wszyscy zatrudnieni”. 

 

Starosta Gabriel Dors (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Oczywiście pani radna, to wyjaśniałem też na Komisjach. Proszę państwa, jeżeli byśmy 

chcieli pozbywać się pracowników, powiem kolokwialnie wymieść czy zrobić czystkę, jak 

niektórzy określają, to zrobilibyśmy tak. Zlikwidowalibyśmy te dwie jednostki, te dwa byty, 

które teraz  funkcjonują, wszyscy pracownicy dostaliby wypowiedzenia z odpowiednim 

zachowaniem terminu wypowiedzenia, a do nowej jednostki zaproponowalibyśmy przyjęcie 

tych pracowników, których uważalibyśmy za stosowne.  Natomiast zdecydowaliśmy się na 

przejęcie pracowników z artykułu 23
1
,czyli nie ma tu złych intencji i nie będzie zwolnień 

pracowniczych. Wyjaśniałem również na Komisjach dlaczego tak będziemy postępować i jaki 

jest cel właśnie tego typu postępowania. Proszę się nie obawiać i proszę też nie rozsiewać 

złych emocji, bo utworzenie tej jednostki nie temu właśnie służy”. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 163 / 19 w sprawie 

organizacji wspólnej obsługi przez Centrum Usług Wspólnych w Zawierciu, w wyniku 

przeprowadzonego głosowania został  przyjęty przy 16 głosach „za” i 5 głosach 

„wstrzymujących się”.   

 

 

Ad.37.) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Małgorzata Benc przypomniała, że zgodnie z autopoprawką 

Zarządu Powiatu § 3 projektu uchwały, otrzymuje brzmienie: „Uchwała wchodzi w życie  

z dniem podjęcia z mocą obowiązującą od dnia 1 marca 2020 roku”. Opinie Komisji do 

omawianego projektu uchwały zostały przedstawione w poprzednim punkcie porządku obrad. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 164 / 19 w sprawie 

uchwalenia Statutu Centrum Usług Wspólnych w Zawierciu, w wyniku przeprowadzonego 

głosowania został  przyjęty przy 16 głosach „za” i 5 głosach „wstrzymujących się”.   

 

 

Ad.38.) 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Andrzej Wilk poinformował, że 

członkowie Komisji na siedzeniu w dniu 31 października br. jednogłośnie, czyli przy  

6 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie realizacji Programu 

„Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2019-2020” w ramach 

Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych. 

Celem Programu jest zapewnienie usługi asystenta w wykonywaniu codziennych czynności 

osób niepełnosprawnych oraz w funkcjonowaniu w życiu społecznym. Adresowany jest do 
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osób niepełnosprawnych posiadających orzeczenie o znacznym lub umiarkowanych stopniu 

niepełnosprawności. Usługi asystenta wykonywane będą nieodpłatnie. Zgodnie z założeniami 

Programu limit godzin na 1 uczestnika wynosi nie więcej niż 30 godzin miesięcznie. O środki 

na realizację Programu z Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych 

mogą ubiegać się jednostki samorządu terytorialnego szczebla gminnego i powiatowego.  

W ramach programu jednostka może otrzymać wsparcie finansowe do wysokości 100% 

kosztów realizacji usług asystenta. Program jest realizowany od 1 października 2019 roku do 

31 grudnia 20202 roku. Sprawozdanie z realizacji programu przekazuje się do Wojewody  

w terminie 30 dni od zakończenia jego realizacji. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 165 / 19 w sprawie 

realizacji Programu „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2019-2020”  

w ramach Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych, w wyniku 

przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 20 głosach „za”.   

 

 

Ad.39.) 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji Dariusz Bednarz poinformował, że członkowie Komisji 

na posiedzeniu w dniu 24 października br. jednogłośnie, czyli przy 6 głosach „za”  

zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/76/19 z dnia  

30 maja 2019 roku w sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół i Placówek im. H. Kołłątaja  

w Zawierciu. 

Konieczność zastąpienia w nazwie szkoły skrótu imienia patrona pełnym brzmieniem jego 

imienia wynika w szczególności z realizacji umów zawartych w ramach środków 

zewnętrznych, gdzie posługiwano się nazwą szkoły z imieniem patrona w pełnym brzmieniu. 

W związku z powyższym nazwa szkoły otrzymuje brzmienie: „Zespół Szkół im. Hugona 

Kołłątaja w Zawierciu”.  

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 166 / 19 w sprawie 

zmiany Uchwały Nr IX/76/19 z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół 

i Placówek im. H. Kołłątaja w Zawierciu, w wyniku przeprowadzonego głosowania został  

przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.   

 

 

Ad.40.) 
 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej Marcin Wojciechowski 

poinformował, że Komisja na posiedzeniu w dniu 30 października br. jednogłośnie, czyli przy  

3 głosach „za” zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały  

Nr XII/121/19 z dnia 26 września 2019 r. zmieniającej Uchwałę Nr XXII/185/2000 z dnia  

28 września 2000 r. w sprawie zaliczenia do kategorii dróg powiatowych oraz określenia 

przebiegu tych dróg. 

Wprowadzana zmiana polega na uzupełnieniu przebiegu dróg powiatowych na terenie 

powiatu zawierciańskiego o aktualny numer drogi. Zmiana dokonywana jest w celu 

ujednolicenia treści przedmiotowej uchwały podjętej przez Radę Powiatu  

z treścią projektu przekazanego przez Zarząd Powiatu.   

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 167 / 19 w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XII/121/19 z dnia 26 września 2019 r. zmieniającej Uchwałę  
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Nr XXII/185/2000 z dnia 28 września 2000 roku w sprawie zaliczenia do kategorii dróg 

powiatowych oraz określenia przebiegu tych dróg, w wyniku przeprowadzonego głosowania 

został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 20 głosach „za”.   

 

 

Ad.41.) 
 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Dorota Pytlik przedstawiła stanowisko 

Komisji w sprawie petycji w przedmiocie wdrożenia Polityki Zarządzania Konfliktem 

Interesów (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„W dniu 31 lipca 2019 roku do Biura Rady Powiatu wpłynęła petycja, złożona w interesie 

publicznym, adresowana do Rad i Zarządów Powiatów Województwa Śląskiego. Podmiotem 

wnoszącym petycję był radca prawny Konrad Cezary Łakomy – Kancelaria Radcy Prawnego 

Casus Noster z Lublina. Petycja dotyczyła wprowadzenia w Starostwie Powiatowym  

w Zawierciu Polityki Zarządzania Konfliktem Interesów, zgodnie z zaleceniami Centralnego 

Biura Antykorupcyjnego zawartymi w dokumencie pt. „Korupcja polityczna. Wskazówki dla 

przedstawicieli organów władzy wybieranych w wyborach powszechnych”. W dniu  

21 sierpnia 2019 roku podmiot wnoszący uzupełnił petycję, wskazując, aby regulacje,  

o wprowadzenie których wnioskował, odnosiły się nie do pracowników Starostwa 

Powiatowego w Zawierciu, ale do radnych powiatu zawierciańskiego jako funkcjonariuszy 

wybranych w wyborach powszechnych, do których odnoszą się przywołane w petycji 

rekomendacje Centralnego Biura Antykorupcyjnego. Petycja wraz z uzupełnieniem była 

przedmiotem posiedzeń Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniach: 20 sierpnia  

i 23 września 2019 roku. Po zapoznaniu się z treścią petycji i analizie związanych z nią 

dokumentów Komisja ostatecznie stwierdziła, że Rada Powiatu jako organ stanowiący 

samorządu powiatowego działa jedynie w granicach określonych obowiązującymi przepisami 

prawa. W chwili obecnej brak jest delegacji ustawowych upoważniających organ stanowiący 

do podjęcia uchwały w tym zakresie. Opracowanie Centralnego Biura Antykorupcyjnego, na 

które powołuje się podmiot wnoszący petycję, jest jedynie swoistym apelem do 

przedstawicieli władzy, aby w swoich działaniach kierowali się zasadami etycznymi i działali 

w graniach obowiązującego prawa, nie stanowi natomiast aktu prawnego, pozwalającego na 

podejmowanie przez Radę działań legislacyjnych. Wskazać należy, iż polski system prawny 

zawiera szereg przepisów ustawowych wprowadzających mechanizmy zapewniające 

przestrzeganie przepisów antykorupcyjnych w związku ze sprawowaniem mandatu radnego. 

Wiele z nich zawartych jest m. in. w ustawie o samorządzie powiatowym, będącej 

podstawowym aktem prawnym normującym funkcjonowanie samorządu powiatowego. 

Wspomnieć należy, iż w 2005 roku wprowadzony został Kodeks Etyki Radnego Powiatu 

Zawierciańskiego, który zawiera katalog zachowań etycznych, określających sposób 

postępowania i zachowania radnych. Zasady postępowania w przypadku naruszenia przez 

radnych zasad Kodeksu określa Statut Powiatu Zawierciańskiego. 

Wobec powyższego Komisja Skarg Wniosków i Petycji stoi na stanowisku, że petycja  

w przedmiocie wdrożenia Polityki Zarządzania Konfliktem Interesów w odniesieniu do 

radnych powiatu zawierciańskiego nie zasługuje na uwzględnienie i powinna zostać 

załatwiona negatywnie”. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Małgorzata Benc nadmieniła, że przed rozpoczęciem obrad 

radni otrzymali Kodeks Etyki Radnych Powiatu Zawierciańskiego, obowiązujący od 2005 

roku, na który również powołała się Komisja w przyjętym stanowisku.  
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Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 168 / 19 w sprawie 

załatwienia petycji w przedmiocie wdrożenia Polityki Zarządzania Konfliktem Interesów,  

w wyniku przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy  

21 głosach „za”.   

 

 

Ad.42.) 

 

Przed przystąpieniem do realizacji pkt 42 i pkt 43porządku obrad Przewodnicząca Rady 

Powiatu Małgorzata Benc przypominała, że zgodnie z § 29 ust. 5 projekty uchwał dotyczące 

spraw osobowych nie wymagają opinii Komisji.  Następnie poinformowała, że w związku  

z rezygnacją radnej Barbary Kozioł z członkostwa w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

w związku z wyborem na stanowisko Członka Zarządu Powiatu ze względu na konieczność 

wypełnienia zapisów Statutu Powiatu omawiany projekt uchwały przewiduje zmniejszenie 

liczby członków Komisji do 6 osób. Jednocześnie zaproponowała uzupełnienie projektu 

uchwały o zapis powierzający funkcję Wiceprzewodniczącego Komisji radnemu Marcinowi 

Wojciechowskiemu.    

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania powyższy wniosek został przyjęty jednogłośnie, 

czyli przy 21 głosach „za”. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 169 / 19 w sprawie 

zmiany składu osobowego i liczby członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, w wyniku 

przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.   

 

Ze względów technicznych Przewodnicząca Rady Powiatu Małgorzata Benc ogłosiła 

przerwę w obradach. Początek przerwy – godz. 11.50. Wznowienie obrad nastąpiło o godz. 

12.20. 

 

 

Ad.43.) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Małgorzata Benc wyjaśniła, że omawiany projekt uchwały 

przewiduje rozszerzenia składu osobowego Komisji Rozwoju i Promocji Powiatu o radną 

Barbarę Kozioł.  

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 170 / 19 w sprawie 

zmiany składu osobowego Komisji Rozwoju i Promocji Powiatu,  w wyniku 

przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 19 głosach „za”.   

 

 

Ad.44.) 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Andrzej Wilk poinformował, że 

członkowie Komisji na siedzeniu w dniu 31 października br. jednogłośnie, czyli przy  

6 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały  

Nr VI/54/19 z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie określenia zadań i wysokości środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań powiatu 

zawierciańskiego w 2019 roku z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych 
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Zmian w podziale środków PFRON na realizację zadań powiatu dokonuje się w związku  

z przyznaniem przez Zarząd PFRON dodatkowych środków w wysokości 117.977 zł. Środki 

w wysokości 21.000 zł przeznacza się na dofinansowanie działalności Warsztatów Terapii 

Zajęciowej funkcjonujących na terenie powiatu. Dla zachowania ciągłości realizacji zadań  

i zapewnienia realizacji najpilniejszych potrzeb pozostałe środki przekracza się na likwidację 

barier technicznych oraz dofinansowanie zaopatrzenia w przedmioty ortopedyczne i środki 

pomocnicze. Powyższy projekt uzyskał pozytywną opinię Powiatowej Społecznej Rady ds. 

Osób Niepełnosprawnych na posiedzeniu w dnu 29 października br. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XIV / 171 / 19 w sprawie 

zmiany Uchwały Nr VI/54/19 z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie określenia zadań  

i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 

realizację zadań powiatu zawierciańskiego w 2019 roku z zakresu rehabilitacji zawodowej  

i społecznej osób niepełnosprawnych,  w wyniku przeprowadzonego głosowania został  

przyjęty jednogłośnie, czyli przy 18 głosach „za”.   

 

 

Ad.45.) 

 

Wypełniając obowiązek, wynikający z art. 25c ust. 12 ustawy o samorządzie powiatowym 

Przewodnicząca Rady Powiatu  Małgorzata przedstawiła informacje dotyczące oświadczeń  

o stanie majątkowym, złożonych na jej ręce przez radnych powiatu zawierciańskiego według 

stanu na dzień 31 grudnia 2018 roku (załącznik nr 1 do protokołu).  

Przedstawiła również informację Wojewody Śląskiego o oświadczeniach majątkowych, 

złożonych przez Przewodniczącą Rady Powiatu i Starostę Zawierciańskiego za 2018 rok 

(załącznik nr 2 do protokołu) oraz informację Starosty Zawierciańskiego o oświadczeniach 

majątkowych Członków Zarządu Powiatu, dyrektorów jednostek organizacyjnych, 

naczelników wydziałów Starostwa oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu 

Starosty za 2018 rok (załącznik nr 3 do protokołu).   

 

 

Ad.46.) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Małgorzata Benc przedstawiła informację o pracy między 

sesjami i otrzymywanej korespondencji: 

 

 w dniu 4 października br. dostarczona została uchwała Rady Miasta Żory w sprawie 

wystąpienia z apelem do Posłów na Sejm RP o odrzucenie projektu ustawy o zmianie 

ustawy – Prawo geologiczne i górnicze oraz ustawy o udostępnianiu informacji  

o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o 

ocenach oddziaływania na środowisko;   

 w dniu 7 października br. wpłynął wniosek strony skarżącej o udostępnienie dokumentacji 

z prowadzonego postępowania w sprawie skarg na Dyrektora Zespołu Szkól im.  

prof. R. Gostkowskiego w Łazach;   

 w dniu 8 października br. Rada Powiatu w Bielsku Białej przekazała uchwałę w sprawie 

wsparcia dla konstytucyjnego modelu rodziny opartego na tradycyjnych wartościach; 

 w dniu 10 października br. Urząd Skarbowy w Zawierciu przekazał informacje  

 oświadczeniach majątkowych złożonych przez radnych powiatu zawierciańskiego,  

o którym wspominała przy okazji składania informacji o oświadczenia majątkowych 

radnych. Informacja Wojewody Śląskiego o oświadczeniach majątkowych złożonych 
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przez Przewodniczącą Rady Powiatu i Starostę Zawierciańskiego wpłynęła w dniu  

28 października br. 

 w dniu 11 października br. wpłynęło zgłoszenie o utworzeniu klubu radnych Rady 

Powiatu Zawierciańskiego pod nazwą „Zdrowy Powiat – Zdrowa Gmina”. Zgodnie  

z przepisami Statutu Powiatu kolejnym krokiem  jest przedłożenie Przewodniczącej Rady 

Powiatu regulaminu działania Klubu; 

 w dniu 15 października br. Starosta przekazał do wiadomości Rady Powiatu pismo 

Burmistrza Łaz skierowane do Nadleśnictwa Siewierz przekazujące uchwałę Rady 

Miejskiej w Łazach w sprawie sprzeciwu wobec planów lokalizacji, budowy kopalni 

cynku i ołowiu oraz eksploatacji złóż cynku i ołowiu na terenie Gminy Łazy; 

 w dniu 16 października br. Szpital Powiatowy w Zawierciu przesłał rachunek zysków  

i strat na dzień 31 sierpnia 2019 roku; 

 w dniu 21 października br. Szpital Powiatowy w Zawierciu przekazał informacje 

dotyczące rozpatrzenia skargi na Szpitalny Oddział Ratunkowy w Zawierciu. Skarga była 

przedmiotem obrad sesji Rady Powiatu w miesiącu wrześniu br. Po przeprowadzeniu 

postępowania wyjaśniającego ustalono, że nie doszło do jakichkolwiek uchybień bądź 

zaniedbań względem pacjenta czy obowiązujących standardów i procedur postępowania. 

Skarżącym została udzielona odpowiedź w przedmiocie skargi; 

 w dniu 21 października br. Rada Miejska w Jędrzejowie przekazała uchwałę w sprawie 

podjęcia apelu dotyczącego podniesienia standardu drogi krajowej nr 78 do standardu 

drogi ekspresowej na odcinku od miejscowości Siewierz do miejscowości Chmielnik; 

 w dniu 23 października br. Dyrektor Szpitala Powiatowego w Zawierciu przekazał 

stanowisko w sprawie wniosku o przekazanie prezentacji omawianej na sesji w dniu  

29 sierpnia celem dołączenia do protokołu z obrad sesji;  

 w dniu 29 października br. Wojewódzki Sąd Administracyjny w Gliwicach dostarczył  

zawiadomienie o terminie rozprawy w sprawie skargi na Uchwałę Nr X / 63 / 19 Rady 

Powiatu Zawierciańskiego z dnia 27 czerwca 2019 r. w przedmiocie wprowadzenia zmian 

do Statutu Szpitala Powiatowego w Zawierciu.  

 

 

Ad.47.) 

  

Przewodnicząca Rady Powiatu Małgorzata Benc poinformowała, że w okresie od 

poprzedniej planowej sesji radni nie składali  interpelacji. W dniu 1 października br. wpłynęła 

odpowiedź na interpelację radnej Doroty Pytlik, złożoną w dniu 19 września br. w sprawie 

remontu ul. Piłsudskiego w Zawierciu. Treść odpowiedzi  jest dostępna w Biuletynie 

Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej Starostwa. Została również zamieszczona 

na tablicy ogłoszeń przy Biurze Rady Powiatu.   

 

 

Ad.48.) 
 

Nawiązując do zaproszeń do udziału w obchodach Święta Niepodległości, które radni 

otrzymali przez rozpoczęciem sesji, Przewodnicząca Rady Powiatu Małgorzata Benc   

serdecznie zaprosiła do uczestnictwa we 10:30 we mszy św. w Kościele pw. Najświętszej 

Marii Panny Królowej Polski w Zawierciu i do składania wieńców na cmentarzu parafialnym 

oraz przy pomniku Marszałka Józefa Piłsudskiego przy ul. Leśnej.    
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Ad.49.) 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady Powiatu Małgorzata Benc, dziękując 

wszystkim za udział w posiedzeniu, zamknęła obrady XIV sesji Rady Powiatu 

Zawierciańskiego.    

  
Zakończenie obrad nastąpiło o godz. 12.35. 

 

  

  

Protokół sporządziła:          Przewodnicząca Rady Powiatu   

   /-/ Anna Bryła                       /-/ Małgorzata Benc  
 

  

 


